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Specialisten voor 
klein en koddig
Jonge dieren hebben nog niet de kracht en weerstand van 
een volwassen dier. Ze hebben inentingen, de juiste voeding 
en speciale zorg nodig. Wilt u weten hoe u uw maatje vrolijk 
en gezond kunt houden? Bel ons of kom eens langs.

Wij nemen graag de tijd voor een goed advies.

www.dierenkliniekhugen.nl • Nederhoeve 20A  Nieuwegein • tel. (030) 60 55 747

Als je dit leest is de winter weer voorbij. Er was vrijwel geen ijs 
maar wel koude dagen, kale bomen, somber en grijs weer met heel 
weinig zon. Maar we gaan gelukkig weer op weg naar de volgende 
zonnewende. Naar een periode met warme dagen, veel zon en de 
natuur in bloei, bijvoorbeeld in park Blokhoeve. Het frisse groen be-
gint door te komen en de narcissen staan al volop in bloei. De bollen 
die vorig jaar voor het eerst opkwamen zijn weer terug!

Door Jos Caarls

Improvisaties To Coda
Ik begon bij de Fortwachter 
bij Fort Jutphaas. Daar trad To 
Coda op in de serre. Een com-
bo van vrienden die elkaar ge-
vonden hebben in de jazz. Hun 
repertoire bestaat uit werk 
van bekende jazzcomponis-
ten, maar ook minder bekende 
nummers van hedendaagse 
jazzhelden. To Coda gaf aan alle 
nummers een eigen kleur en 
goede swing, door middel van 
improvisaties en variaties op de 
thema’s. Ik weet niet wat er aan 
de hand was, maar het geluid 

van de trompet paste voor mijn 
gehoor niet altijd goed bij de 
andere instrumenten.

Goud van oud
Na een halfuur, wat gaat de tijd 
toch weer snel, in het zonnetje 
naar de Componist. Hier geno-
ten van twee totaal verschillen-
de optredens, het eerste was 
van Ans & Frank. Zij maken al 
meer dan 50 jaar samen mu-
ziek. Met onder andere covers 
van Donovan, Joan Baez, Cat 
Stevens en Bob Dylan, maar ook 
met nieuwe namen als Nathalie 
Merchant, Mary Carpenter en 
Helge. De liedjes die ze bren-
gen gaan over het verlangen 
naar vriendschap, begrip en 
verdraagzaamheid. Voor een 
75-jarige is dat Goud van Oud! 
En verder nog geluisterd naar 
Stefan & Aïsha, zij zongen en 
speelden covers van onder an-
dere ABBA, Billy Joel, Adele en 
Coldplay. Akoestische muziek 
van alle tijden.

Gesloten deur
En als afsluiter nog even langs 
Buurtkamer de Groote Hond 
waar Emiel de Mol, vanwege 
ziekte van een tweede band-
lid, alleen optrad. Zijn band The 
Radiance speelt akoestische 
luisterliedjes van onder ande-
re Coldplay, Radiohead, U2, en 
Neil Young. Emiel zong en be-
geleidde zichzelf met gitaar en 
mondharmonica. Zijn optreden 
was een groot succes! De Buurt-
kamer moest zelfs bij twee op-
tredens de deur sluiten omdat 
er niemand meer bij kon. En zo-
als hij zelf opmerkte: “Het was 
muisjesstil” tijdens zijn optre-
den en dat was in het verleden 
wel eens anders. Aan alles komt 
een eind en dus ook aan deze 
wintereditie van Gluren bij de 
Buren 2025.

Door Frits van Ginkel

In de vorige Wijkkrant vroegen 
we jullie reacties om de krant 
verder te verbeteren. 39 mensen 
namen de moeite om hun reactie 
te geven en dat leverde veel op. 
Als redactie kunnen we hier con-
creet mee aan de slag.

Resultaten van het Wijkkrant 
Lezersonderzoek
• 85 procent van de responden- 
 ten leest elke editie van de  
 Wijkkrant. De rest leest de  
 Wijkkrant regelmatig of soms.  
 We hebben hier dus een meer- 
 derheid van trouwe lezers die  
 graag hun mening over de  
 krant willen delen. 21 procent  
 beoordeelt de krant als ‘zeer  
 goed’ en 56 procent als ‘goed’.  
 Dat is zeer bemoedigend.
• De respondenten waarderen  
 de volgende rubrieken en  
 onderwerpen het meest: in- 
 terviews met buurtbewoners,  

 inzendingen van lezers, activi- 
 teiten in de buurt, werkzaam- 
 heden in de buurt en evene- 
 menten in de buurt. De Wijk- 
 krant heeft dus duidelijk een  
 functie: mensen verbinden  
 en op de hoogte brengen van  
 wat er gebeurt in de wijken.
• De vraag wat men anders  
 wil zien in de Wijkkrant, le- 
 verde naast complimenten –  
 waarvoor onze dank – ook  
 veel nieuwe ideeën op. Men  
 wil een puzzel – die vind je  
 vanaf nu in elke editie. Ver- 
 schillende mensen vroegen  
 om een kalender van activi- 
 teiten, cursussen en work- 
 shops in de buurt – daar  
 gaan we aan werken. Verder  
 is er de roep om meer en kor- 
 tere artikelen. Die boodschap 
 is ook doorgekomen, daar  
 gaan we op letten. Men  
 waardeert ook de positieve  

Met de Nieuwegein 
Stadspas naar de top 
bij Mountain Network!

Ben je op zoek naar uitdaging 
en het verleggen van grenzen? 
Dan ben je bij Klimhal Moun-
tain Network Nieuwegein op 
de juiste plek! Of je nu een be-
ginner bent of al ervaring hebt, 
zij helpen je om je klimvaardig-
heden naar nieuwe hoogtes te 
tillen. 

Kosten Lidmaatschap
t/m 17 jaar = Gratis
18 t/m 24 jaar = € €48,00
vanaf 25 jaar = €  €52,00.

Daag jezelf uit, verleg je gren-
zen en ontdek de top bij Moun-
tain Network Nieuwegein!
Direct een proefles aanvragen? 
nieuwegein@mountain-net-
work.nl. 

Benieuwd naar het aanbod van 
de Stadspas? Bekijk dan de web-
site www.nieuwegein-stads-
pas.nl. 

Door Inez van Beurden

Er is weer heel wat 
afgegluurd bij de buren

Zondag 2 februari was het 
weer zover. Op de fiets naar 
verschillende locaties om te 
genieten van allerlei optre-
dens door amateurzangers en 
muzikanten. Gelukkig bleef 
het droog, waardoor er het 
nodige publiek aanwezig was. 

Emiel de Mol.

Deze Wijkkrant maken we samen!
 toon van de Wijkkrant. En  
 dat laatste is fijn, want dat is  
 precies de bedoeling van de  
 redactie van deze Wijkkrant.
Dank aan iedereen voor jullie 
reacties, ideeën en bemoedi-
gende woorden. Het is fijn om 
van onze lezers te horen wat 
zij van de Wijkkrant vinden. 
We gaan aan de slag met jullie 
ideeën en we zullen dit lezer-
sonderzoek zeker nog een keer 
herhalen om te kijken of we het 
nóg beter doen. In de tussen-
tijd: blijf lezen, blijf reageren, 
blijf inzenden. Deze Wijkkrant 
maken we samen! Heb je nog 
een reactie voor de redactie, 
dan kun je mailen naar redac-
tie@wijzijnelkaarsburen.nl. Je 
krijgt altijd antwoord.

Door Erik Hartman

LenteLente

Wij zijn elkaars buren.nl

De Wijkkrant is een uitgave van Wijkplatform Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve | Nummer 2, Jaargang 12, april 2025

Advertentie(s)



Advertentie(s)

De Wijkkrant is een uitgave van Wijkplatform Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve | Nummer 2, Jaargang 12, april 2025Pagina 2

genummerde plaatjes die je in 
het album plakt. Je hebt geen 
lijm nodig, ze plakken direct. 
Ouderen denken vast terug aan 
de tijd van de Verkade-albums 
en achteraf blijken die zeker ook 
een educatieve waarde gehad 
te hebben.

Ruilbeurs
Het is een prachtig initiatief van 
de Plus om met zo’n album ons 
Nieuwegein te promoten. Het 
kost natuurlijk wel wat tijd om 
het album te vullen en plaatjes 
ruilen hoort daar ook bij. Er is 
zelfs sprake van een ruilbeurs 
om iedereen de kans te geven 
zijn album vol te krijgen en op 
Facebook en Marktplaats wordt 
gebedeld om ontbrekende pla-
tjes. Het individualisme lijkt om 
te slaan in een samenleving die 
elkaar weer opzoekt en met el-
kaar praat. En dat alles dankzij 
de Plus, daar kan geen reclame 
of politiek tegenop. Zou dat zo 
blijven als de albums vol zijn? 
Ik hoop het, dan zal menigeen 
zich later herinneren dat er ooit 
een supermarkt was die men-
sen verenigde.

Door Cora de Bruijne

De Wijkkrant Zuilenstein, Huis 
de Geer, Blokhoeve wordt ge-
maakt door een onafhankelijke 
redactie, bestaande uit vrijwil-
ligers. Het doel van de redactie 
is het maken van een aantrek-
kelijke, betrokken krant over 
het wonen en leven in deze drie 
wijken en directe omgeving. De 
krant wordt huis aan huis ver-
spreid in dit gebied. De redactie 
kan besluiten om bijdragen te 
redigeren of niet te plaatsen om 
welke reden dan ook. Een me-

ning weergegeven in een artikel of 
advertentie is niet noodzakelijker-
wijs de mening van de redactie.

Verschijnt: vier keer per jaar
Oplage van 4.300 exemplaren.

Redactie: Frits van Ginkel | Erik 
Hartman | Joke Kanis. 

Overige bijdragen van: Inez 
van Beurden | Boaz Blomberg 
| Cora de Bruijne | Jos Caarls | 
Eric Denneman | Sieta van der 
Heijden-Wesselink | Daan Leijen 
| Valerie van Schaik | Willem van 
der Steeg | Marco Verhagen

Advertentiebeheer: Henk Vink.
Vormgeving: Jack of all Trades, 
Marion Vegter.

Contact:  
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.
Postadres: Redactie Wijkkrant,  
Diepenbrocklaan 145,  
3438 XZ Nieuwegein.

Alle Wijkkranten zijn digitaal te 
lezen op www.wijkplatformzh-
gb.nl.  

Het volgende nummer verschijnt 
begin juli. Uiterste inleverdatum 
kopij: 31 mei.
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Hoeverijk bestaat uit de nieuw-
bouw van 50 studio’s, 66 appar-
tementen, 50 rijtjeswoningen 
en 12 twee-onder-één-kapwo-
ningen. Daarnaast komt er een 
nieuw klimcentrum, een nieu-
we Aldi supermarkt met daar-
boven een nieuw fitnesscen-
trum. De Aldi, de studio’s en het 
klimcentrum vormen samen 
een geluidswal die de bouw van 
de woningen mogelijk maakt.

Meerdere fasen
De woonwijk wordt in meerde-
re fasen gebouwd. Begin maart 
is de bouwweg aangelegd 
vanaf de parkeerplaats tussen 
Franky’s Bowling en Sportcity 
naar de bouwplaats. Omdat 
de bouw in fasen gaat, wordt 
er ook op meerdere momen-
ten heiwerk uitgevoerd. Om 
te beginnen medio mei aan de 
Blokhoeve voor de bouw van 
de studio’s en het klimcen-
trum. Medio september volgen 
dan de heiwerkzaamheden in 
het oostelijk deel voor de eer-
ste fase van de koopwonin-
gen en de 66 appartementen. 
Eind 2025 start de bouw van 
de tweede fase koopwoningen 
en begin 2026 de bouw van de 
Aldi supermarkt en Sportcity. 
Als dat klaar is verdwijnt de 
Aldi-noodvestiging, dat deel 

wordt een parkeerterrein. Wat 
nog ontbreekt zijn de 12 éénge-
zinswoningen aan de zuidkant 
(nr. 4 op de plattegrond). Vanaf 
het pleintje in de knik van het 
klimcentrum wordt een brug 
aangelegd naar het park Blok-
hoeve en in die knik komt ook 
Horeca. Een bouwplaats heeft 
grote aantrekkingskracht op de 
jeugd. Om onveilige situaties te 
voorkomen is de bouwplaats 
afgezet met bouwhekken. 
(Groot)ouders worden opgeroe-
pen hun (klein)kinderen weg te 
houden van het bouwterrein. 
Tijdens maar ook buiten werk-
tijd is de bouwplaats te gevaar-
lijk om te spelen.

Door Jos Caarls

Van twee dorpen 
naar één stad

Van twee dorpen naar één stad
Wat er nu toch gaande is in onze 
normaal zo rustige wijk Zuilen-
stein is ongekend. Bewoners 
lopen bij elkaar de deur plat. 
Overal rijden fietsen en brom-
mers en bij kruispunten en ro-
tondes vormen zich bijna einde-
loze files. Iedereen, jong en oud, 
is op zoek naar iets. Maar naar 
wat? Het antwoord op deze 
vraag vind je bij Supermarkt 
Plus van Loon. Eigenlijk staat 
deze winkel niet in onze wijk, 
maar veel bewoners doen er 
hun boodschappen. En daarom 
vind ik dat dit verhaal een plaats 
in onze Wijkkrant verdient.

Stapel fotoplaatjes
Deze winkel heeft sinds jaar en 
dag een bijna onmisbare sociale 
functie. Jong en oud ontmoet 
elkaar tussen de melk, het vlees, 
de schoonmaakmiddelen en de 
dranken. Bij de kassa’s is het niet 
alleen afrekenen, maar er wordt 
gezellig gekeuveld en niet te 
vergeten er worden nieuwtjes 
uitgewisseld. De Plus heeft vaak 
acties of aanbiedingen die de 
aandacht trekken en om zo’n ac-
tie gaat het nu. Historische pla-
tjes sparen voor het verzamel-
album ‘Van twee dorpen naar 
één stad’. Voor elke bestede tien 
euro krijg je een boekje met vier 

Op zondagmiddag 13 april is 
van 14.00 tot 16.00 uur de eer-
ste editie van het nieuwe be-
woners-initiatief Muziek in De 
Componist, een programma 
met bijzondere muziekevene-
menten. Er zijn overigens ook 
al andere muziekactiviteiten in 
De Componist. Het programma 
van 13 april heet ‘Klassiek in De 
Componist’ en dit benadrukt 
niet alleen de schoonheid van 
klassieke muziek, maar ook de 
positieve invloed van muziek op 
gezondheid en welzijn. En dat 
lijkt logisch gezien de locatie 
van het Buurtplein in Gezond-
heidscentrum De Componist.

Muziek en sfeer
Het programma biedt een ge-
varieerde muzikale ervaring en 
allerlei optredens met onder 
andere harpiste Annemieke IJ-
zerman. Annemieke studeerde 
harp aan de HKU waar ze op 
12-jarige leeftijd werd aange-
nomen in de Jong Talentklas. In 
2004 behaalde zij het diploma 
Bachelor of Music met onder-
scheiding. Ze vervolgde haar 
harpstudie in Lyon (Frankrijk) en 
volgde daarnaast verschillen-
de masterclasses. Deze middag 
biedt voor ieder wat wils, of 
je nu een doorgewinterde fan 
van klassieke muziek bent of 
voor het eerst kennismaakt met 
deze kunstvorm. Klassiek in De 
Componist is gratis toeganke-
lijk, drankjes zijn voor eigen re-
kening en vooraf aanmelden is 
noodzakelijk via www.muziek-
indecomponist.nl.

Programma 13 april
13.30-14.00: Inloop & ontvangst
14.00 16.00: Optredens
16.00 17.00: Nazit
 
Locatie:  
Buurtplein De Componist,  
Diepenbrocklaan 1, Nieuwegein.

Door Eric Denneman

Bouw HoeveRijk gestart

In februari zijn de werkzaamheden gestart voor de realisatie van 
HoeveRijk in de wijk Blokhoeve. 

Muzikale zondagmiddag Muzikale zondagmiddag 
in De Componistin De Componist

Annemieke IJzerman.
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Ik heb een afspraak gemaakt 
met Kees Kerkhof om eens mee 
te fietsen met de fietsgroep 
Blokhoeve voor 55+ers. Kees 
zorgt samen met een ander 
groepslid dat er veilig wordt ge-
fietst en hij bepaalt meestal de 
route van 25 tot 35 km. Hij heeft 
deze taak van Meinden over-
genomen en doet dit nu twee 
jaar. De groep rijdt met een ge-
middelde snelheid van 18 km 
per uur op zowel de stadsfiets 
als e-bike. Iedere dinsdag in de 
even weken onder bijna alle 
weersomstandigheden, behal-
ve als het hard regent, stappen 
ze op de fiets. Het vertrekpunt 
is tussen het eerste en tweede 
appartementengebouw aan de 
Peppelhoeve. Als senior van 75 
jaar lijkt mij dit een leuke uitda-
ging! Ik woon zelf niet in Blok-
hoeve maar dat is geen vereiste 
om te mogen meefietsen.

Koud en winderig
Kees is een man van de tijd en 
dus starten we (Coos, Hans, Jan, 
nog een Kees en ik) op een dins-
dag om 13.00 uur. De groeps-
grootte varieert en is meestal 
tussen de tien en twaalf perso-
nen. Vandaag dus wat minder 
groot, maar volgens Kees: “Wel 
zo overzichtelijk en veilig. Daar-
om is een veiligheidsvest nu 
niet nodig en rijdt er niemand 
met zo’n vest achteraan.” Het 
valt mij op dat er geen dames 
meerijden. Dat begrijpt Kees 
wel, want: “Het is erg koud en 
er staat ook nog veel wind”. 
Dat kan ik beamen, en die wind 
hebben we voor mijn gevoel de 
hele heenweg tegen. Toch fiets 
ik lekker op mijn e-bike op een 
wat hogere stand dan normaal. 
Na een tijdje wijst Kees mij er 

gelukkig op dat ik zo de eind-
streep niet ga halen. De accu 
houdt niet van kou en tegen 
de wind in trappen kost meer 
vermogen. Dus maar snel op de 
laagste ondersteuning verder 
gefietst. Het is een mooie route 
via Fort Vechten en Bunnik naar 
Zeist. Ik zie in de verte al Slot 
Zeist opdoemen. Tijd voor een 
koffiepauze in de ambachtelijke 
koffie- en theeschenkerij Can-
tate, even opwarmen en tijd 
voor een goed gesprek.

Wind in de rug
Terug hebben we de wind in 
de rug, dat fietst een stuk ge-
makkelijker en sneller! Eerst 
gaan we richting Amelisweerd 
en dan via Lunetten naar Nieu-
wegein. De route voert vooral 
langs en door de natuur. On-
derweg ben ik volgens Kees wat 
onvoorzichtig met oversteken, 
en ik moet van hem ook denken 
aan de medefietsers. Zijn op-
merking komt mij bekend voor 
omdat ook mijn echtgenote mij 
daarop regelmatig aanspreekt 
tijdens het fietsen. En gelukkig 
arriveren wij zonder brokken 
weer in Blokhoeve. Maar als ik 
daarna naar huis wil fietsen, is 
mijn accu helaas leeg. Dus het 
laatste stukje fiets ik geheel 
op eigen kracht. Kees, bedankt 
voor deze mooie fietstocht en 
dat je mij behoed hebt voor het 
vroegtijdig moeten fietsen zon-
der trapondersteuning!
Ben je net als ik ook enthousiast 
geworden en wil je meefietsen? 
Neem dan contact op met de 
buurtsportcoaches van SportID 
Nieuwegein via: 06 – 5745 2896 
of info@sportidnieuwegein.nl.

Door Frits van Ginkel

Inmiddels is Jan alweer een half 
jaar actief als penningmeester 
bij het Wijkplatform. Hoogste 
tijd om eens van hem te horen 
hoe hij de financiën van het 
WPF bewaakt. Onder het genot 
van een kopje koffie blijkt dat 
Jan het belang van zijn functie 
als penningmeester goed on-
derkent, hij heeft al maatrege-
len genomen om het geld van 
het WPF goed te beheren. Op 
mijn vraag of Jan een financiële 
achtergrond heeft, antwoordt 
hij: “Nee, die heb ik niet, ik heb 
namelijk een technische op-
leiding gevolgd. Maar in mijn 
werkzame leven heb ik wel veel 
met cijfers te maken gehad. 
Ook ben ik in Boxmeer 16 jaar 
penningmeester van de We-
reldwinkel geweest.” Jan is door 
zijn buurman Jos Caarls, secre-
taris van het WPF, gevraagd 
om penningmeester te worden 
omdat Tom Spies ermee wilde 
stoppen. Jan heeft zijn zaakjes 
goed op orde, hij heeft zelfs de 
jaarrekening 2024 al afgerond.

Op de rem
De functie van penningmeester 
houdt niet op met het behe-
ren van de centen op de bank 
en het voeren van de financi-
ele administratie. Dat bleek al 

snel toen de gemeente in 2024 
geen subsidie meer uitkeerde. 
Dat was op zich logisch omdat 
het WPF in de coronajaren veel 
geld had overgehouden. Maar 
toen ook de subsidie voor 2025 
niet uitgekeerd dreigde te wor-
den, ging Jan op de rem staan. 
Hij adviseerde het bestuur om 
de aanvragen uit het wijkbud-
get nog niet uit te keren, want 
je kunt tenslotte geen geld uit-
geven dat je nog niet hebt. Het 
bestuur heeft dit probleem ver-
volgens met de gemeente be-
sproken en die heeft inmiddels 
de aanvraag voor 2025 goedge-
keurd. Helaas is nog niet bekend 
of de woningbouwverenigin-
gen dit jaar weer een financiële 

Met het hijsen van een jubile-
umvlag en het ophangen van 
een spandoek is de aftrap ge-
daan voor de festiviteiten rond-
om het jubileum van de St. Ni-
colaaskerk. In de aanloop naar 
een grootse viering op 11 mei, 
dan bestaat de kerk 150 jaar, zijn 
allerlei activiteiten gepland.

Veilig fietsen met 
fietsgroep Blokhoeve

Jubileumjaar St. Nicolaaskerk
Neogotisch
Op 16 maart 1873 werd Gerar-
dus van Heukelum benoemd als 
bouwpastoor met de missie om 
een katholieke kerk te bouwen 
in Jutphaas. Hij ging voortva-
rend van start en al op 11 mei 
1874 legde mgr. Schaepman, 
aartsbisschop van Utrecht, 

de eerste steen. Precies een 
jaar later wijdde hij de kerk in. 
Daarmee was de katholieke ge-
meenschap van Jutphaas, die 
al zo’n 1.000 jaar bestaat, een 
neogotische kerk rijker. In de 
volgende 30 jaar werd verder 
gewerkt aan de inrichting van 
de kerk, met onder andere ver-
schillende kunstwerken uit de 
Middeleeuwen.

Open kerk
Met een korendag, een work-
shop, een lezing, een mini-ten-
toonstelling, een gezinsviering 
en de speciale viering op 11 mei, 
vieren we het 150-jarig jubileum 
van de kerk. Nadere informatie 
vind je op de website en in de 
nieuwsbrief. Ook zijn Vietna-
mese, Armeense en Macedoni-
sche geloofsgemeenschappen 
betrokken bij het jubileum, van-
wege warme onderlinge ban-
den en omdat de St. Nicolaas-
kerk een open kerk wil zijn waar 
iedereen welkom is. Op 11 mei 
is de jubileumviering met voor-
ganger mgr. Herman Woorts, 
bisschop van Utrecht.

Door Willem van der Steeg

Jan van Hal past goed op de centen
bijdrage geven. Daardoor blijft 
het onzeker of alle aanvragen 
gehonoreerd kunnen worden. 
In het gesprek met Jan komt 
duidelijk naar voren dat hij als 
bestuurder niet te veel wil ver-
gaderen. Hij vindt het omgaan 
met mensen minstens zo be-
langrijk en het Wijkcafé vervult 
daarbij een belangrijke rol. Ver-
der is Jan thuis ook mantelzor-
ger voor zijn vrouw en, zoals hij 
zelf zegt, “Ik knutsel graag in en 
rond het huis.”

Wijkbudget
Bewoners van onze drie wijken 
kunnen een aanvraag doen voor 
een bijdrage uit het wijkbudget. 
Maar het is op het moment dat 
ik dit schrijf nog niet zeker of er 
dit jaar geld is voor alle aanvra-
gen. Zo’n initiatief moet de on-
derlinge saamhorigheid bevor-
deren en een meerwaarde voor 
de omgeving hebben. Dat kan 
variëren van een straatfeest, 
een gezamenlijke plantenbak, 
een sporttoernooitje voor de 
jeugd of straat tot een ‘Victor 
Veilig-pop’ op een onveilig punt 
in de wijk. Het aanvraagformu-
lier vind je op www.wijkplat-
formzhgb.nl, typ in de zoekbalk 
‘wijkbudget aanvragen’.

Door Frits van Ginkel

Fietsgroep Blokhoeve twee weken later bij mooi weer.

Willem van der Steeg (links, vice-voorzitter) en Ronald Walsteijn (rechts, 
voorzitter).
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Alweer 70 jaar geleden was ik 
ook welp bij de Eburonengroep 
in Maastricht en ik kijk daar nog 
steeds met veel plezier op te-
rug. Ik ben verrast dat in deze 
tijd met internet en vooral de 
mobiele telefoon, scouting 
nog steeds aantrekkingskracht 
heeft. Daar wil ik wat meer over 
weten, tijd dus om daar mijn 
licht op te steken.

Scouting = uitdaging!
‘Het zorgt voor leuke en span-
nende vrijetijdsbesteding. Het 
biedt ieder kind vanaf vijf jaar 
een veilige en leerzame speel-
omgeving en ook voor jongeren 
uitdagende activiteiten. Naar-
mate het kind ouder wordt, 
neemt de begeleiding af en de 
zelfstandigheid toe.’ Dat lees 
ik op de website www.janvan-
hoof.com. Wat dat betreft is er 
gelukkig nog niets veranderd 
ten opzichte van mijn padvin-
derstijd lang geleden. Van het 
werken in ‘nesten’ leren welpen 
wat het betekent om als lid van 
een groepje te functioneren. 
Ze leren samenwerken, samen 
spelen, samen verantwoordelijk 
zijn voor een goed resultaat, sa-
men beslissingen nemen, op el-
kaar rekenen en taken verdelen. 
De welpen leren ook onderling 
veel van elkaar. Door hen be-
paalde verantwoordelijkheden 
te geven, leren ze zelfstandiger 
te zijn, verantwoordelijkheid 
te nemen voor hun eigen rol 
binnen het nest, zich verant-
woordelijk te voelen voor elkaar 
en komen ze voor het eerst in 
contact met leiderschap. Het 
thema waarin alle jeugdleden 
van 7 tot 11 jaar spelen, is het 
Jungleboek. De jungle is een 
uitdagende omgeving voor de 
welpen. Scouting stopt niet 
bij de welpen, maar begint bij 
de bevers vanaf 5 jaar en loopt 
door tot 23+. Er is een indeling 
naar leeftijd in speltakken die 
meegroeit met de ontwikkeling 
van het kind.

Tik-spelletje
Meeko, de leidingnaam van 
Annemieke, heeft mij voor een 

woensdagavond namens de 
leiding van de Asaliwelpen uit-
genodigd. In het clubhuis word 
ik hartelijk ontvangen door de 
leiding met de passende Jungle-
boeknamen: Baloe de beer, Cain 
de wolf, Darzee het snijdersvo-
geltje en Meeko de eekhoorn. 
De negen Asaliwelpen zitten 
in de twee nesten zwart en 
blauw, met als nestleiders Teun 
en Thijs. Deze welpengroep kan 
weer nieuwe leden gebruiken 
omdat een aantal welpen zijn 
‘overgevlogen’ naar de volgende 
speltak: de scouts. De avond be-
gint met het voorlezen van het 
logboek over de gebeurtenissen 
van vorige week. Daarna volgt 
de openingsceremonie met de 
totem. Het is al vroeg donker en 
volgende week is het vakantie 
èn carnaval. Daarom krijgt iede-
re welp een bijzondere hoed op 
en wordt één welp aangewezen 
die door een tik-spelletje moet 
achterhalen wie de echte car-
navalshoed op heeft. Veel lol en 
ook goed samenwerken om die 
carnavalshoed te beschermen. 
Ben je getikt dan moet je stil-
staan en wachten tot iemand je 
bevrijdt. Dan zie je meteen dat 
de oudere tik-welp beter door 
heeft dat hij moet opletten wie 
hij al heeft getikt. Na wat wis-
selingen zijn de welpen aardig 
uitgerend en toe aan wat drin-
ken. Een mooi moment voor mij 
om hen eens te vragen wat zij 
vinden van de scouting.

Spoorzoeken
Op mijn vraag “Wat vinden 
jullie het leukst om te doen?” 
antwoorden ze: buiten spelen, 
spelletjes zoals buskruit, spoor-
zoeken, kampvuur en vooral het 
zomer- en het vader/zoonkamp 
scoren hoog. Zij vinden de Asali-
welpen de beste en leukste van 
alle welpengroepen (er is ook 
nog een meisjesgroep en een 
gemengde groep). Op mijn on-
deugende vraag of ze ook een 
mobiele telefoon hebben, re-
ageren ze instemmend, “Maar 
die worden hier niet gebruikt,” 
aldus een welp. Eén van hen 
vult aan dat je daarin niet altijd 
het goede voorbeeld van vol-
wassenen krijgt. Tot hilariteit 
van de leiding werd daar nog 
aan toegevoegd dat er verschil-
lende welpen zijn die belletje 
lellen (trekken) ook erg leuk 
vonden. Maar scouting was 
toch wel het allerleukst! Ik zag 
dat de welpen insignes op hun 
bloes hadden. Die krijg je als je 
hebt laten zien dat je bijvoor-
beeld EHBO goed onder de knie 
hebt. Eamon toont vol trots zijn 
insigne voor het aanbrengen 
van nieuwe welpen.

Buitenspel
Het is hartstikke donker en 
koud als we beginnen aan het 
buitenspel. Ook hier komt het 
weer op goed samenwerken 
aan. Er zijn drie posten over 
het veld verspreid en bij iedere 
post kun je een ander kaartje 
ophalen. Het is een spel waar-
bij je moet nadenken, want ie-
der kaartje van de Praalwagen 
is één punt waard, per twee 
kaartjes van een Stadssleutel 
krijg je vijf punten en met vijf 
kaartjes Prins Carnaval verdien 
je tien punten. Waar zullen de 
welpen voor gaan? Er worden 
twee groepen gevormd, waar-
van één de gemaskerde bende 
is die gaat proberen de voor-
werpen af te pakken. Uiteraard 
wordt er na een tijdje van rol 
gewisseld als Darzee dat met 
de fluit aangeeft. Ik had graag 
even meegedaan, maar helaas 
werken mijn benen niet meer 
zoals vroeger, toen ik zelf nog 
welp was. Dus ben ik maar vei-
lig naast Darzee blijven staan. 
En dan is het alweer tijd voor 
de eindceremonie en neem ik 
afscheid van de Asaliwelpen en 
hun leiding.

Laat je uitdagen!
Na deze avond ben ik ervan 
overtuigd dat er veel meer 
aandacht zou moeten zijn voor 
het belang je al op jonge leef-
tijd met de natuur in brede zin 

Een soortgelijk festival met mu-
ziek, een markt en kleinere op-
tredens. Met een nieuwe naam 
maar op dezelfde locatie: het 
Zonnewendefestival op Fort 
Jutphaas. Het festival wordt ge-
houden op zondag 22 juni van 
13:00 tot 18:00 uur, de toegang 
is gratis.

Britse cultuur
De rode draad van het festival 
is dat een Europees land cen-
traal staat. Vorig jaar was dat 
Frankrijk, dit jaar is gekozen 
voor Groot-Brittannië. Het cen-
trale thema is: kennismaken 
met Britse tradities. Het is een 
ontmoeting tussen verschillen-
de kunstvormen en er zijn klein-
schalige optredens. Gedurende 
die ene dag presenteren en be-
lichten we de cultuur van het 
land in al zijn facetten. Op het 
programma staat onder ande-
re een optreden van Yorick van 
Norden die een deel van zijn 
programma ‘Uit de platenkast 
van Paul McCartney’ brengt. 
Verder is er een doedelzak-
speler, kun je boogschieten en 
dartspelen. Er is een markt met 
aandacht voor literatuur, antiek 
en sieraden. Bij de Fortwachter 
kun je, naast Fish & Chips, ook 
thee en lager bestellen.

Midzomer
De Zonnewende (Latijn: solsti-
tium oftewel zonnestilstand) 
is de gebeurtenis waarbij de 
zon haar noordelijkste of zui-
delijkste positie bereikt. De zon 
staat dan recht boven één van 
beide keerkringen: de Kreefts-
keerkring in het noorden of de 
Steenbokskeerkring in het zui-
den. Op het noordelijk halfrond 
noemen we dat een Zonnewen-
de of Midzomer op 21 juni. Het 
is de start van de astronomi-
sche zomer en de dag is dan het 
langst. Het Zonnewende Fes-
tival is voor de bewoners van 
Nieuwegein met als doelstel-
ling het promoten en presen-
teren van de Europese cultuur 
in het algemeen en van een 
specifiek land in het bijzonder. 
Het Zonnewendefestival is een 
jaarlijks terugkerend festival 
rond 21 juni. Het festival voor 
dit jaar is financieel mogelijk 
gemaakt door het Buurtfonds 
van de Postcodeloterij en door 
de Wijkplatforms van Zuilen-
stein, Huis de Geer, Blokhoeve, 
van Jutphaas Wijkersloot en 
van Rijnhuizen.

Door Jos Caarls,
Secretaris WPF

Bij de scouting mag je vies wor-
den en buiten de lijntjes kleuren

Altijd al nieuwgierig geweest naar wat de scoutinggroep op 
Fort Jutphaas doet? Op die plek staat clubhuis De Janboel van 
de Scouting Jan van Hoofgroep. Mijn vrouw en ik wandelen 
daar vanuit huis graag in de omgeving met meestal een kof-
fiestop bij de Fortwachter. Vaak zie je er scouts (in mijn tijd heet-
ten ze nog padvinders) bezig met allerlei buitenactiviteiten. 

Zonnewendefestival 
op Fort Jutphaas

Vorige zomer maakte Nieuwegein kennis met een festival op Fort 
Jutphaas: Vive la France au Fort Jutphaas. Het was een kennisma-
king met de Franse cultuur in de breedste zin van het woord: muziek, 
spel en schilderkunst. Het festival trok verspreid over de dag 750 be-
zoekers. Mede dankzij dit succes komt er dit jaar een tweede editie. 

te verbinden. Natuurlijk kan 
dat heel goed samengaan met 
het gebruik van een mobiele 
telefoon en internet, zolang 
die verbinding met elkaar in 
het echte leven maar centraal 
staat. Scouting is jezelf ontwik-
kelen, je mag er vies worden en 
buiten de lijntjes kleuren, iedere 
opkomst is een ander avontuur. 
Denk jij dat scouting goed en 

uitdagend genoeg is voor jouw 
kind(eren)? Neem dan contact 
op met de secretaris van scou-
ting Jan van Hoof via de web-
site www.janvanhoof.com en 
ga een keer vrijblijvend kijken 
bij de Asaliwelpen of een ande-
re speltak.

Door Frits van Ginkel

De Asaliwelpen.

Het Buitenspel.

De dieren uit het Jungleboek.

De Big Ben in Londen.
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Buddy to Buddy koppelt Neder-
landers met nieuwkomers op 
basis van gelijkwaardigheid en 
gedeelde interesses. Hiermee 
wordt het sociale isolement van 
nieuwkomers doorbroken en de 
betrokkenheid van Nederlan-
ders vergroot bij de opvang en 
integratie van nieuwkomers. 
In vier maanden tijd leren bud-
dykoppels elkaar beter kennen 
door wekelijks met elkaar af te 
spreken en deel te nemen aan 
groepsactiviteiten.

Unieke verhalen
Initiatiefnemers Margot Rin-
kes-van Campen en Kitty Korte 
vertellen enthousiast: “Tijdens 
de pilotfase hebben we ruim 86 
buddy’s aan elkaar gekoppeld, 
en dat was een groot succes. Er 
zijn veel nieuwe vriendschap-
pen ontstaan en elk buddykop-
pel heeft een uniek verhaal. Het 
is bijzonder om te zien hoeveel 
impact dit contact heeft in het 
leven van beide buddy’s. We 
zijn in Nieuwegein met open 
armen ontvangen. Niet alleen 
door inwoners maar ook door 
de gemeente en tal van (part-
ner)organisaties zoals: Steun-
punt vluchtelingen, De KOM, 
SportID, Cross Culture, Buurt-
pleinen, de wijkcoördinatoren 
en team inburgering van de 
gemeente. Het is hartverwar-
mend dat er zoveel draagvlak is 
voor het initiatief.”

Sociaal netwerk
Dankzij een meerjarige subsi-
die van de gemeente worden 
er vanaf nu jaarlijks drie mat-
chingsrondes georganiseerd 

Buddy to Buddy gaat door in 
Nieuwegein!

waar in totaal 60-80 bud-
dykoppels worden gevormd. 
Wethouder John van Engelen 
onderschrijft het belang van 
sociale integratie: “De gemeen-
te wil met de subsidiëring van 
Buddy to Buddy bereiken dat 
nieuwkomers een sociaal net-
werk kunnen opbouwen. Soci-
ale contacten dragen namelijk 
bij aan succesvolle wederzijdse 
integratie. Voor beide kanten 
van het buddyschap geldt dat 
werelden en blikvelden worden 
vergroot.” Naast professionele 

Ben jij handig?Ben jij handig?

Ben jij handig? m/v
Heb jij juist géén twee linker-
handen en ben je die handige 
doe-het-zelver? Dan kunnen we 
jou goed gebruiken bij Damen 
& Groen. Kom eens langs en 
dan kijken we samen of dit de 
job is voor jou!

Kozijnmonteur
We zijn op zoek naar een nieu-
we collega die ingezet kan wor-
den als kozijnmonteur. We bie-

Maak een afspraak
Kun jij netjes en efficiënt in 
teamverband werken, goed 
met mensen omgaan en afspra-
ken nakomen? Dan moet je echt 
een afspraak maken. Stuur je re-
actie naar: Damen & Groen B.V.
t.a.v. Daan Leijen
Industrieweg 13
4101 AP Culemborg

Mail naar: 
daan@damenengroen.nl

Verbinden, leren en 
genieten
het Burenhartprogramma voor 2025

hulp is er onder nieuwkomers 
vaak grote behoefte aan gelijk-
waardig contact met Nederlan-
ders. Dat blijkt wel uit de lange 
wachtlijst met nieuwkomers 
die staan te popelen om mee 
te doen aan het project. Voor 
meer informatie kijk op www.
buddytobuddy.nl/nieuwegein 
of stuur een mail naar nieuwe-
gein@buddytobuddy.nl.

Door Valerie van Schaik, 
projectcoördinator

Na een succesvolle pilotfase in 2024 heeft Buddy to Buddy van de gemeente Nieuwegein groen licht 
gekregen om met dit bijzondere initiatief verder te gaan. 

den je een 4-daagse werkweek 
van 40 uur (vrijdags vrij) voor 
een goed salaris.

Timmerman
Ook zijn we op zoek naar een 
enthousiaste (senior) timmer-
man die deels intern en deels 
bij klanten aan het werk gaat. 
We bieden je een 3- of 4-daag-
se werkweek van 30 of 40 uur 
(vrijdags vrij) voor een goed sa-
laris.

Ons programma biedt thema- en Cooking2Connect-avonden. We 
informeren je over interessante onderwerpen, we koken samen 
en je ontmoet (nieuwe) wijkgenoten.

Wanneer
Op 28 april, 30 juni en 27 oktober hebben we een thema-avond.
Op 28 juli en 24 november hebben we een Cooking2Connect-avond.

Wat doen we
Tijdens de thema-avonden bespreken we relevante onderwerpen 
die vaak spelen bij de inwoners van onze wijk, delen we inzichten 
en leren we elkaar beter kennen door in gesprek te gaan en nieuwe 
perspectieven te ontdekken.
Bij Cooking2Connect koken en eten we samen, leer je nieuwe cul-
turen kennen, ontdek je hun culinaire tradities en leren we elkaar in 
een open en informele setting beter kennen.

Meer informatie?
E-mail: burenhart@gmail.com
Website: www.burenhart.nl
Meld je aan of stel je vragen: we kijken ernaar uit je te verwelko-
men!

Door Sieta van der Heijden-Wesselink

Burenhart is een 

inwonersinitiatief 

in de wijken 

Zuilenstein, Huis de 

Geer, Blokhoeve en 

Jutphaas, Wijkersloot. 

Zij richt zich op het 

bevorderen van 

verbinding 

tussen wijkbewoners 

door laagdrempelige 

activiteiten 

te organiseren op 

het Buurtplein in 

Gezondheidscentrum 

de Componist.

Buddy to buddy Nieuwegein, foto gemaakt door Ehab Al Haddad.
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VAARWEL UITSTOOT, 
HALLO BAKFIETS!

Bedrijfsbussen zijn 
niet meer welkom 
in de stad, maar dat 
betekent niet dat wij 
niet kunnen komen!

 

         Munten  Postzegels  Bankbiljetten
   Goud & Zilver    Sieraden    Kunst & Curiosa

  

Elke WOENSDAG en DONDERDAG van 10-16 uur   
Heritage Auctions Europe, Energieweg 7, IJsselstein (UT)
Info 030-6063944 / www.ha-europe.com (geen afspraak nodig!) 

 Wie weet bezit u een kostbaar stuk!

Gratis Taxatie

  

Het Wijkplatform (WPF) heeft 
in het eerste kwartaal een be-
stuursvergadering en een be-
wonersbijeenkomst gehouden.

Bestuurswijzigingen
Het bestuur is uitgebreid met 
Mirjam Hanselaar en bestaat 
nu uit vier personen. Jos Caarls 
is afgetreden als secretaris, hij 
blijft het secretariaat op een 
laag pitje uitvoeren tot een 
nieuwe secretaris is gevonden. 
Belangstellenden kunnen zich 
opgeven door een mail te sturen 
naar bestuur@wijzijnelkaarsbu-
ren.nl. Jos treedt af omdat het 
hem te veel tijd kost en het te 
weinig oplevert. Het bestuur 
heeft zich het afgelopen jaar af-
gevraagd wat het nut is van het 
WPF. De functie is anders dan 
tientallen jaren geleden toen 
de Wijkplatforms werden op-
gericht. Toen was het een con-
tactkanaal tussen bewoners en 
gemeente en omgekeerd. Die 
functie is overgenomen door 
internet (informatie over de 
wijken en over plannen, meldin-
gen openbare ruimte). Bij veel 
projecten worden wij niet ge-
informeerd of om een mening 
gevraagd en wij vinden dat de 
gemeente de Wijkplatforms 
niet promoot. Wij houden ons 
voorlopig alleen bezig met de 
bloemenmanden in de wijken, 
het toekennen van wijkbudget-
ten voor buurtactiviteiten zoals 
buurt-bbq’s en Burenhart en 
met de Wijkkrant.

Huishoudelijk reglement
In november vorig jaar is dit 
in de bewonersbijeenkomst 
behandeld en we schreven er 
in het vorige nummer van de 
Wijkkrant ook over. Aanleiding 
voor de wijziging is de invoe-
ring van de WBTR, Wet Bestuur 
en Toezicht Rechtspersonen op 
1 juli 2021. Deze wet geldt voor 
alle rechtspersonen (verenigin-
gen, stichtingen) dus ook voor 
onze stichting, organisaties 
hebben vijf jaar de tijd om de 
wet te implementeren, dus tot 
1 juli 2025. Het doel van de wet 
is het voorkómen van misstan-
den. Er waren grote incidenten 
die de pers haalden: de zelfver-
rijking en megalomane activi-
teiten (o.a. Mazerati als dienst-
auto) van de woningcorporaties 
Vestia, Meavita en Amarantis. 
Verenigingen en stichtingen 
volgen de trends zoals die ook 
in het bedrijfsleven aan de orde 
zijn. Het bestuur moet nog een 

paar details regelen, het gaat 
hierbij om het maximale be-
drag dat het DB voor wijkbud-
getten mag goedkeuren en over 
de bewonersbijeenkomsten. 
Daarna sturen we het nieuwe 
reglement naar belangstellen-
den en partners. 

Subsidie gemeente
In 2024 heeft het WPF geen 
subsidie van de gemeente ont-
vangen omdat de financiële re-
serve te groot was. In coronatijd 
was namelijk veel minder geld 
uitgegeven. In 2024 is er wel 
veel uitgegeven en voor 2025 
hadden we daarom weer sub-
sidie aangevraagd. Van de ge-
meente is inmiddels het bedrag 
ontvangen, van de woning-
bouwverenigingen nog niet. 
Daarom hebben we de aange-
vraagde wijkbudgetten onder 
voorbehoud goedgekeurd. Als 
de subsidie van de woning-
bouwverenigingen niet komt, 
kunnen de wijkbudgetten maar 
zeer beperkt worden toege-
kend. De gemeente heeft aan-
gekondigd dat zij volgend jaar 
(het ravijnjaar 2026) misschien 
bezuinigt op de Wijkplatforms. 
Het bestuur gaat alvast naden-
ken over bezuinigingen, in 2025 
is meer geld begroot dan er aan 
subsidie binnenkomt.

Wijkbudgetten
Tot nu toe hebben wij vijf wijk-
budgetten goedgekeurd: buurt-
BBQ Carmenlaan, Buurt-BBQ 
Huis de Geer, het Zonnewende-
festival (zie elders in deze Wijk-
krant) en twee bijeenkomsten 
van Burenhart. Voor Burenhart 
is een vast bedrag op de begro-
ting gereserveerd.

Wijkcafé
Het bestuur heeft vanaf eind 
2023 geprobeerd meer bewo-
ners te trekken naar de bewo-
nersbijeenkomsten. We doop-
ten die bijeenkomsten om tot 
Wijkcafé met gratis drankjes en 
muziek. In november met jazz 
en op 18 februari met volksmu-
ziek door de band Tamarix. Het 
aantal bezoekers was vorig jaar 
gemiddeld 11 en in februari 10. 
Het is helaas dus niet gelukt om 
het aantal bezoekers te verho-
gen en daarom stoppen we met 
het Wijkcafé.
De volgende bewonersbijeen-
komst is op dinsdag 10 juni in 
De Componist.

Door Jos Caarls,
Secretaris

Wie regelmatig langs het Rijks-
waterstaat-gebouw aan het 
Merwedekanaal wandelt, heeft 
het misschien wel eens zien lig-
gen: het prachtige en authen-
tieke directieschip Rijkswater-
staat I. Dit klassieke schip, dat 
bijna majestueus aan de kade 
ligt, straalt een tijdloze charme 
uit en neemt je mee terug in de 
tijd.

Uniek en historisch
De Rijkswaterstaat I werd in 
1915 gebouwd als directieschip 
voor Rijkswaterstaat. Het werd 
ontworpen door G.P. van Balen 
Blanken en scheepswerf Jonker 
& Stans in Hendrik-Ido-Am-
bacht bouwde het. Rijkswa-
terstaat gebruikte dit varende 
monument jarenlang voor in-
spectie- en representatiedoel-
einden en het is een van de 

weinige overgebleven direc-
tieschepen in Nederland. Met 
zijn houten opbouw, koperen 
details en sierlijke lijnen is het 
schip een prachtig voorbeeld 
van scheepsbouwkunst uit het 
begin van de twintigste eeuw. 
Hoewel het schip inmiddels 
gemoderniseerd is, zijn veel au-
thentieke elementen behouden 
gebleven, wat bijdraagt aan de 
bijzondere sfeer aan boord.

Blikvanger
Wanneer de Rijkswaterstaat 
I aanlegt bij het Rijkswater-
staat-gebouw, trekt het stee-
vast de aandacht van voorbij-
gangers. Het schip lijkt bijna 
uit een andere tijd te komen, 
met zijn klassieke uitstraling en 
warme houten interieur. Het is 
niet moeilijk je voor te stellen 
hoe directeuren en hoogwaar-

Wij zijn Lia en Marco van Trai-
teurslagerij Marco Verhagen. Je 
vindt ons in winkelcentrum City 
Plaza, Passage 62 (schuin tegen-
over AH). De vleesmarkt veran-
dert, veel mensen eten minder 
vlees. Maar als je toch een stukje 
vlees wil, dan graag van goede 
kwaliteit. De traiteur past in dit 
toekomstbeeld want er is ook 
steeds meer vraag naar bereide 
producten, zoals kant-en-klaar 
maaltijden. Mensen die werken 
hebben weinig tijd en nemen 
graag een kant-en-klaar maaltijd 
mee of een lekkere zelfgemaakte 
soep. Je hoeft het alleen even op 
te warmen en klaar is Kees. 

Wij bereiden onze maaltijden 
vers in de zaak, met minder zout. 
Marco werkt met scharrelvlees, 
dat is nèt geen biologisch vlees. 
Omdat het voer voor een klein 
deel uit mais bestaat, wat wordt 
geteeld met kunstmest, mogen 
we het niet biologisch noemen. 
Maar er wordt geen antibiotica 
of residuen van medicijnen ge-
bruikt. Kom eens langs in onze 
slagerij en maak kennis met onze 
zelfgemaakte producten. Je kunt 
bij ons ook terecht voor (buurt) 
BBQ, salades, hapjes, enzovoorts. 
Traiteurslagerij Marco Verhagen 
is 7 dagen per week geopend.

Door Marco Verhagen

Goede kwaliteit scharrelvlees 
bij Marco Verhagen

Een varend stukje geschiedenis Een varend stukje geschiedenis 
aan het Merwedekanaalaan het Merwedekanaal

digheidsbekleders ooit over 
het dek wandelden, terwijl ze 
genoten van het uitzicht op de 
Nederlandse waterwegen.

Was jij erbij?
Heb jij ooit het voorrecht gehad 
om mee te varen op de Rijks-
waterstaat I? Misschien als ge-
nodigde bij een bijzondere ge-
legenheid, of tijdens een open 
dag van Rijkswaterstaat? We 
zijn benieuwd naar jouw ver-
haal! Deel jouw herinneringen 
met ons en laat ons weten wat 
jouw ervaring was op dit unieke 
schip. Met de Rijkswaterstaat I 
in het Merwedekanaal blijft een 
stukje Nederlandse maritieme 
geschiedenis springlevend, en 
dat verdient alle bewondering.

Door Erik Hartman

De avonturen van 
het DB Wijkplatform

Directieboot Rijkswaterstaat 1.
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‘Voor passend advies over wijn, whisky, en sterke drank’ 

Ik heb een afspraak met Gui-
do Bamberg op het Buurtplein 
van Gezondheidscentrum de 
Componist om te praten over 
hoe hij invulling geeft aan zijn 
werkzaamheden als wijkwet-
houder in onze drie wijken. 
Guido vertelt: “Ik ben opgeleid 
als jurist en heb 35 jaar in de fi-
nanciële sector gewerkt. Daar-
naast was ik lange tijd raadslid 
en fractievoorzitter voor de 
Partij van de Arbeid. Tot mijn 
grote verrassing werd ik na de 
verkiezingen in 2022 gevraagd 
om wethouder voor de PvdA te 
worden. Een geweldige baan, 
want ik heb een grote betrok-
kenheid bij sociaal-maatschap-
pelijke vraagstukken. Dat is ook 
te zien aan wat ik allemaal in 
mijn portefeuille als wethou-
der heb zitten: jeugdbeleid, 
WMO, armoedebestrijding en 
laaggeletterdheid zijn een paar 
voorbeelden waarvoor ik in het 
College van Burgemeester en 
Wethouders zit. Maar iedere 
wethouder heeft ook meerdere 
wijken als bijzonder aandachts-
gebied onder zijn hoede. En bij 
mij zijn dat onder meer de wij-
ken Zuilenstein, Huis de Geer en 
Blokhoeve.”

Parkeerprobleem
Mijn volgende vraag is hoe Gui-
do vandaag naar de Compo-
nist is gekomen. Dat was met 
de auto vanwege het weer. En 
op mijn vraag of hij zijn auto 
makkelijk kon parkeren is zijn 
antwoord: “Ja.” Toen ik zelf per 
fiets aankwam, had ik al gezien 

In gesprek met wijkwethouder 
Guido Bamberg

dat er nog een paar lege par-
keerplaatsen waren. Jammer, 
want het was een schot voor 
open doel geweest als ze alle-
maal vol waren geweest. Ten-
slotte wordt nog altijd steen en 
been geklaagd over het tekort 
aan parkeerplaatsen voor zowel 
auto’s als fietsen. Daar heb ik al 
eerder uitgebreid in deze krant 
aandacht aan besteed. Maar de 
wethouder is wel zo sportief 
om te beamen dat hij bekend 
is met het parkeerprobleem en 
zelf ook verbaasd was dat het 
nu zo rustig was. Voordat ik 
kwam, had hij hierover nog met 
wijkcoördinator Boaz Blomberg 
gesproken en die vertelde hem 
dat het vooral in de ochtend erg 
druk is. Guido en ik zijn het er 
samen over eens dat er na een 
jaar toch echt iets aan gedaan 
moet worden. Boaz gaat uit-
zoeken wat de voortgang is en 
waarom er nog niets concreets 
is gebeurd. Guido is benieuwd 
wat er aan de hand is en kijkt 
wat hij hier nog aan kan doen.

Vrij rustig
Ik vraag hem vervolgens wat 
hem opvalt in onze drie wijken. 
Guido antwoordt: “Het zijn vrij 
rustige wijken, maar in Blok-
hoeve speelt nog wel de over-
last door brommers in het park. 
Daar wordt in elk geval iets aan 
de vlonder gedaan. Qua voor-
zieningen zoals scholen is er 
met name in Blokhoeve weinig 
aanwezig, dat is een bewuste 
keuze bij de start van die (klei-
ne) wijk geweest. Ook zie je 

Renzo Marin is een Nederlandse 
kunstenaar en filmmaker. Zijn 
werk loopt al een aantal weken 
rondjes in mijn hoofd. Ik ken 
hem van de docu-film ‘Enjoy Po-
verty’. Hier reist Renzo af naar 
Congo om lokale fotografen te 
leren dat zij meer geld kunnen 
verdienen met het fotografe-
ren van oorlog en armoede, dan 
met het maken van trouwfo-
to’s. Onder het mom van ‘geef 

Kunstenaar of eigenaar?
ject lukt na verschillende pogin-
gen wél. Werk wordt verkocht 
in verschillende westerse mu-
sea en het geld stroomt terug 
naar de Congolese kunstenaars. 
Renzo verwachtte dat de nieu-
we kunstenaars zichzelf uit het 
plantagewerk zouden kopen 
om een nieuw leven te starten. 
De kunstenaars willen wel een 
nieuw leven starten, maar niet 
als kunstenaar of plantagewer-
ker. Zij gebruiken de opbreng-
sten van de kunst om land op 
te kopen en plantage-eigenaar 
te worden. Als ik dit betrek op 
mijn eigen leven, kan ik met de 
beste bedoelingen fantastische 
plannen maken voor buurtbe-
woners of voor mijn vrienden. 
Maar als ik niet weet wat die 
buurtbewoners of mijn vrien-
den willen, kan het zomaar zijn 
dat ik de plank volledig missla. 
Daarom vind ik het leuk om 
dingen samen met buurtbewo-
ners of met mijn vrienden op 
te pakken. Naast dat je elkaar 
beter leert kennen, ben ik mij 
ook meer bewust van de wen-
sen en belangen van degene die 
naast mij zit. Ik, Boaz Blomberg, 
ben jouw wijkcoördinator. Als je 
vragen of mooie plannen hebt, 
neem dan contact met mij op 
via 06-4205 9905 of b.blom-
berg@nieuwegein.nl.

Door Boaz Blomberg

een duidelijke vergrijzing in het 
oudere deel van Zuilenstein en 
Huis de Geer. Hier zal op termijn 
meer aandacht moeten wor-
den geschonken aan informe-
le zorg zoals elkaar helpen. En 
verder ook extra aandacht om 
de wijkbewoners te informe-
ren over ontmoetingsmogelijk-
heden met gelijkgestemden in 
Buurtkamer de Groote Hond en 
Buurtplein de Componist.

Sociale verbinding
Onze wijkwethouder is blij met 
de voortgang van het project 
Betere Buurten Zuilenstein. 
Aan de westkant van deze wijk 
moet er na 50 jaar wel het no-
dige ‘opgefrist’ worden. Guido 
stelt vast dat het samen met 
de betrokken buurtbewoners 
ontwikkelen van plannen goed 
werkt. Het gaat volgens hem 
niet alleen om de ruimte maar 
zeker ook om het sociale as-
pect, want verbinding tussen 
de bewoners maakt een buurt 
sterker. Dit bereik je met al-
lerlei leuke initiatieven zoals 
buurt-etentjes, samen koken 

en vuil verzamelen. Dit deel van 
Zuilenstein maakt met nog vier 
andere wijken deel uit van de 
‘centrale as’. Guido meldt met 
zichtbaar genoegen dat het Rijk 
vier miljoen euro beschikbaar 
stelt voor het verbeteren van de 
leefbaarheid en veiligheid en hij 
wil met dit geld voortbouwen 
op al bestaande initiatieven.

Ga in gesprek
Guido Bamberg is bijna iedere 
woensdagmiddag van 13.00-
16.00 uur aanwezig op Buurt-
plein de Componist. Loop even 
binnen en grijp je kans om met 
hem in gesprek te gaan. Dat 
kan gaan over van alles in jouw 
wijk, maar niet over huisvesting 
of ondersteuning en zorg, want 
die onderwerpen bespreek je 
met Geynwijs. Je kunt met hem 
wel praten over een plantsoen 
dat bij het onderhoud over het 
hoofd is gezien of een verzakte 
stoep die nodig eens moet wor-
den aangepakt.

Door Frits van Ginkel

mensen geen vis, maar een 
hengel’. In zijn laatste film ‘Whi-
te Cube’ (2Doc, NPO) reflecteert 
hij op zijn eerdergenoemde do-
cu-film. Hij is namelijk de enige 
die echt geprofiteerd heeft van 
het maken van ‘Enjoy Poverty’. 
Daarom besluit hij Congolese 
plantagewerkers te leren dat je 
meer geld verdient met het ver-
kopen van kunst, dan met het 
werken op de plantage. Dit pro-

Guido Bamberg aan het werk in De Componist.



Als fervent kayakker op het 
Merwedekanaal geniet ik re-
gelmatig van de natuur en de 
rust op het water. Helaas is er 
naast de schoonheid van het 
kanaal ook een andere kant die 
me steeds weer treft: het vele 
zwerfafval dat ik onderweg te-
genkom. Wat vind ik zoal? Dat 
varieert van houten planken, 
dobbers en drijvers tot een bon-
te verzameling van flessen en 
plastic tassen, zakken en aller-
lei soorten verpakkingen. Mijn 
meest opmerkelijke vondsten 
zijn een strijkplank, een kinder-
tractor en zelfs een complete 
zak haring, nog in de originele 
verpakking! De foto geeft je een 
indruk van wat ik in anderhalf 
uur kayakken in en op het wa-
ter vond. En dat is nog maar een 
fractie van wat ik tijdens mijn 
tocht vond, bij het honderdste 
stuk afval ben ik gestopt met 
tellen. Deze laatste keer vond 
ik ook opvallend veel goudkleu-
rige ballonnen met een oranje 
plastic mandje. Leuk hoor, zo’n 
ballonnen-evenement. Maar ja, 
die ballonnen landen overal en 
dus ook in het water. 

Slecht voor natuur
Afval dat in het water terecht-
komt, kan verregaande gevol-
gen hebben voor de natuur en 
de dieren die er leven. Plastic 
verpakkingen breken niet af, 
maar vallen uiteen in micro- 
plastics, die uiteindelijk in de 
voedselketen belanden. Uit on-
derzoek blijkt zelfs dat micro- 

Een schone wijk begint bij onszelf!

plastics via ons voedsel en 
drinkwater ook in ons lichaam 
en onze hersenen terecht kun-
nen komen. De gezondheids- 
risico’s hiervan zijn nog niet  
helemaal bekend, maar het idee 
alleen al is zorgwekkend.

Tips tegen vervuiling
Zwerfafval in het kanaal ont-
staat meestal op het land. Veel 
afval waait bijvoorbeeld vanaf 
oevers en bruggen het water in. 
Gelukkig zijn er een paar simpe-
le dingen die je kunt doen om te 
helpen:
• Houd je afval bij je: gooi het  
 pas weg als je een prullenbak  
 tegenkomt, of neem het mee  
 naar huis, gooi het daar weg.
• Zorg dat afval niet kan weg- 
 waaien: sluit je vuilniszak  
 goed af en zorg dat contai- 
 ners niet overvol zijn.
• Organiseer of doe mee aan  
 opruimacties: samen kunnen  
 we veel bereiken.
• Spreek anderen aan: zie je  
 dat iemand afval achterlaat?  
 Een vriendelijke herinnering  
 kan veel verschil maken.
• Gebruik minder plastic: kies  
 voor herbruikbare verpakkin- 
 gen en tasjes. 

Meehelpen?
Wil je zelf eens ervaren hoe het 
is om het kanaal op te gaan en 
te helpen met opruimen? Neem 
dan contact met me op! Samen 
kunnen we een schoonmaak-
tocht organiseren. Hoe meer 
zielen, hoe schoner het kanaal. 

Wijkkrant-puzzel
Deze Filippine-puzzel is geïnspi-
reerd op onze wijken Blokhoe-
ve, Huis de Geer en Zuilenstein. 
Denk niet te moeilijk, hou het 
lekker eenvoudig en in de buurt.
Gelijke cijfers zijn gelijke letters. 
Je leest de oplossing in de grijze 
vakjes van boven naar beneden.

1. De krant die je nu leest
2. Deze rijksorganisatie is een 
goede buur
3. Geloofsrichting van de Nico-
laaskerk
4. Voormalige noodopvang 
voor asielzoekers
5. Langste straat in onze buurt
6. Niet praten, maar ...

Publicatiedata 2025 Wijkkrant
Van deze Wijkkrant verschijnen dit jaar nog twee nummers:
• 4-6 juli – lever je kopij uiterlijk 31 mei in.
• 3-5 oktober – lever je kopij uiterlijk 23 augustus in.

Een paar maanden geleden is 
de bushalte aan de Utrecht-
sestraatweg ter hoogte van 
Huis de Geer aangepast. Om 
de situatie veiliger te maken is 
het fietspad achter de bushal-
te aangelegd zodat de bus kan 
stoppen bij de halte zonder dat 
hij fietsers klemrijdt. Maar het 
is de vraag of de situatie echt 
verbeterd is. Op de foto is te 
zien dat het oude fietspad nog 
goed zichtbaar is door de rode 
kleur van het asfalt. De bushal-
te is als het ware op het fiets-
pad gezet. Omdat de belijning 
nog het oude pad volgt, rijden 
fietsers op het rode pad en ze 

Onveilig fiets-
pad bij bushalte

komen dan alsnog klem te zitten 
tussen verkeer op de weg en de 
bushalte. Erger nog dan vroeger 
omdat het ‘fietspad’ steeds smal-
ler wordt. De zwart-witte paal 
staat nu midden op het fietspad 
wat ook verwarrend werkt. Kort-
om: een aandachtspuntje dat be-
woners aan ons meldden op de 
bewonersbijeenkomst van het 
Wijkplatform op 18 februari.

Door Jos Caarls

Redactie zoekt uitbreiding

7. Nieuwegein is een ...
8. Straatnaam in Blokhoeve
9. Oorzaak van geluidsoverlast

Ben je zeker over de oplossing? 
Stuur hem naar redactie@wij-
zijnelkaarsburen.nl en je maakt 
kans op een beloning van 20 
euro.

Het lijkt een beetje vaste prik te 
worden dat we eens in de twee 
jaar een oproep doen voor uit-
breiding van de redactie. Begin 
2026 verhuist onze hoofdredac-
teur naar Zwolle en een ander 
redactielid heeft eind vorig jaar 
al afscheid genomen wegens 
te drukke werkzaamheden. De 
redactie zit dus te springen om 
schrijvers en een nieuwe hoofd-
redacteur. We hebben in de af-
gelopen jaren allerlei bewoners 
aan het woord gelaten, over 
kunst, hobby’s en hun huisdie-
ren. We schreven over De Groo-
te Hond en over De Componist, 
over Park de Kokkebogaard. De 

Wijkkrant brengt nieuws dat je 
nergens anders leest, wij bren-
gen je eigen buurt dichterbij! 
We komen als redactie vier keer 
per jaar bij elkaar om de krant 
voor te bereiden. De rest van 
het werk doen we gewoon van-
uit huis.

Wie zoeken we?
Als je van schrijven houdt is dit 
echt wat voor jou. Je schrijft 
over wat er gebeurt in je wijk 
en daardoor leer je mensen uit 
je eigen buurt beter kennen. 
Voor de functie van hoofdre-
dacteur zoeken we iemand die 
naast schrijven ook teksten 

kan redigeren, praktische din-
gen regelt, wat administratie-
ve werkzaamheden doet en 
contacten onderhoudt. Het is 
eventueel mogelijk om deze 
taken te verdelen over twee 
personen. Lijkt het jou leuk? 
Hou je van schrijven en wil je 
meedenken over de inhoud van 
deze Wijkkrant? Stuur dan een 
email met je motivatie naar: 
redactie@wijzijnelkaarsburen.
nl en we nemen contact met je 
op. Het voortbestaan van deze 
krant hangt af van uitbreiding 
van de redactie. Je maakt ons 
niet wijs dat die niet te vinden is 
binnen de 4.300 adressen waar 
de krant komt!

Door Joke Kanis

Zelf vis ik regelmatig spullen 
uit het water, zowel vanaf mijn 
woonboot, mijn kayak maar 
soms ook met mijn roeiboot. 
Daarmee haal ik soms wel twee 
vuilniszakken vol troep uit het 
kanaal! Elke actie, groot of klein, 
helpt om het Merwedekanaal 
schoon en mooi te houden. La-
ten we samen zorgen dat het 
schoon blijft, een kleine moeite 
met een groot effect!

Door Erik Hartman,  
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl
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